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országgyűlési képviselő
Érkezett: 2012 f Í`RC 0 8 .

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Pr z g ,yítle s líivatata

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Az UMVP keretében nyert buszokkal szállították az embereket a kormánypárt tüntetésr e
2.!?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel vettem „Az ÚMVP keretében nyert buszokkal szállították az embereket a kormánypárt i

tüntetésre!? című írásbeli kérdésemre adott válaszát, melyben sok mindenrő l beszámol, csak éppen

a kérdésemre nem reagál .

Mint ahogy reakciójában írja, a szóban forgó gépjárműveket minden esetben — szerencsére —

személyszállításra használták, így semmilyen (értelemben nem sérültek a jogszabályban rögzítet t

kritériumok és a Program végrehajtása, ezzel gyakorlatilag Ön is elismeri, hogy ezek a buszok

valóban a demonstrációra szállítottak embereket .

Ennek kapcsán ismételten kérdezem Miniszter Urat :

Habár nem sérültek - állítása szerint - a jogszabályban rögzített kritériumok, d e

helyénvalónak tartja, hogy az Új Magyarország Vidékfejlesztési Program keretén belü l

nyert kisbuszt nem arra a célra használták/használják, melyre eredend ően szánták azt ?

Mi a véleménye arról, hogy demonstrációra utazó személyek szállítására használták a

pályázaton nyert járművet?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . február 22 .

Dr' Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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